

命令模式

QUIT

Exits the program.

退出程序

See the SAVE command for a means of saving the current environment before QUITting.

参看 SAVE 命令了解如何在退出前保存当前计算环境。

Operation

操作

If a report is in process, it will be printed automatically before exiting.

如果有报告在运行，在退出前它将自动被打印。

However, if the QUIT command is not from a Run File, the operator will be asked whether the report should be printed.

然而，如果命令 QUIT 不是由运行文件发出，操作者会被询问是否需要打印报告。

The default programming of the F10 function key is a QUIT command (without the Enter).

程序默认的退出键为 F10（不含回车键）。

Other Means of Exiting

其它退出方式：

When Alt-F4 or a window title-bar control is used to exit, an "OK to Quit?" prompt appears. If "OK" is acknowledged, the program first looks for a macro named EXIT. If found, that macro is executed; otherwise it proceeds to directly quit.

当使用 Alt-F4 或窗口操作界面退出程序时，会出现"OK to Quit? "。如果选择 OK，程序会首先寻找名称为 EXIT 的宏命令，如果找到，则运行这个宏。否则将直接退出程序。

Display Output

显示输出

A final page eject goes to the disk or printer.

发送最后一页到文件或打印机。

Nondisplay Output:

无显示输出

none.

无

Example

例子

QUIT